
 

 

Motie 
 

Onderwerp : Vrijliggend fietspad Boutensteinseweg Enspijk 

Datum  : 4 juli 2022 

 

 

De raad van de gemeente West Betuwe in vergadering bijeen op 4 juli 2022, 

 

Constaterende dat: 

• Door de uitbreiding van Hoevenseweg 5 en 7 te Enspijk 1200 er extra verkeersbewegingen te 

verwachten zijn.  

• De beoogde nieuwe gemeentewerf ook in de directe omgeving zal worden gebouwd;  

• Dat fietsend verkeer van en naar de omliggende dorpen van dezelfde wegen gebruik moet maken 

als het verkeer van en naar de Boutensteinseweg 

• Er geen vrij liggend fietspad aan de zijde van de voetbal- en tennisvereniging in de directe 

omgeving zijn gevestigd; 

 

Overwegende dat: 

• Dat dit de verkeersveiligheid niet ten goede komt omdat de verkeerssituatie ongeschikt is om een 

dergelijk aantal bewegingen op te vangen  

• Er rond de Boutensteinseweg de afgelopen jaren verschillende ontwikkelingen zijn langsgekomen 

waarbij de verkeersveiligheid, met name voor fietsers, onderwerp van discussie was 

• Er nu al een gevaarlijke verkeerssituatie is waar helaas regelmatig ernstige ongelukken 

plaatsvinden op de kruising waarover het verkeer van en naar de Boutensteinseweg zal 

plaatsvinden; 

• Het aantal werkdagen waarop transport op de Boutensteinseweg zal plaatsvinden (2700) zeer fors 

is. 

• Ook de verkeersveiligheid op de smalle lokale wegen niet is gegarandeerd; 

• Er sprake is van een forse toename van zwaar vrachtverkeer en auto’s op een daarvoor 

ongeschikte locatie 

• De gemeenteraad bij uitbreiding in het buitengebied zorgvuldig kijkt naar de gevolgen voor de 

verkeersveiligheid in de directe omgeving. 

 

Is van mening dat 

• Er onvoldoende rekening is gehouden met de vraag of en hoe het onderliggende wegennet geschikt 

is voor de uitbreidingen in de omgeving; 

• Dit zeker gezien de verkeersbewegingen van overige gebruikers van dit wegennet, zoals fietsers uit 

de richtingen Haaften, Geldermalsen, Beesd en Rumpt, de aanwezige verenigingen, de 

ambulancepost, groenvoorziening, de locatie van de provincie (nieuw pand) en de toekomstige 

gemeentewerf die daar moet komen.  
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Verzoekt het college: 

• Het vrij liggend fietspad vanaf Haaften doortrekken naar de Provincialeweg N327. 

• Dat in de begroting van 2023 een bedrag gereserveerd moet worden voor dit fietspad. 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Getekend: 

 

 

Petra van Kuilenburg    Ad van Krieken   Annet IJff 

Fractie Leefbaar Lokaal Belang   fractie CDA    fractie PvdA 

 

Gert-Jan van Ochten    Andrea Zierleyn    

Fractie VVD      fractie GroenLinks 

 

Lourens van Bruchem 

Fractie SGP 

 

 


